
انعکاس اخبار ورزش ایران
7منهای فوتبال

اسامی 
شمشیربازان ایران 

در قهرمانی آسیا
مسابقات شمشیربازی قهرمانی 
آسیا از ۲۷ خرداد در چین آغاز 
می شود که برای حضور در این 
می  سا ا ن  سیو را فد بت ها  رقا
ورزشکاران اعزامی را اعلام کرد. 
این مسابقات برای شمشیربازی 
ایران بسیار مهم است. امتیاز آن در 
کسب سهمیه المپیک سابر مردان 
تأثیر زیادی دارد از طرفی اگر نتایج 
خوبی به دست بیاید، ممکن است 
سهمیه این رشته در بازی های 
آسیایی بیشتر شود. بر همین 
اساس قرار شد تیم سابر مردان 
با ترکیب محمد رهبری، محمد 
فتوحی، علی پاکدامن و فرزاد باهر 
راهی این رقابت ها شود. در اپه 
زنان اعظم بختی و در سابر زنان 
شیدا عالمی، کیانا باقرزاده، نجمه 
سازنچیان و فائزه رفیعی اعزام 
می شوند.  تیم اپه مردان هم با 
سه تا چهار ورزشکار اعزام می شود 
و محمد رضایی طادی، محمد 
ثوقی  و عیلی، محمدرضا  اسما
تی  نفرا میرحسین موشحی  ا و 
تیم ملی  هستند که سرمربی 
اسامی آنها را به فدراسیون داده 
است. البته فدراسیون هنوز در 
مورد اعزام یک نفر در فلوره مردان 

به جمع بندی نرسیده است.

عبادی پور به اورال 
اوفا روسیه پیوست

ش  ملی پو  ، ر ی پو د عبا د  میلا
والیبال کشورمان به تیم اورال 
اوفا روسیه پیوست و جایگزین 
امیر حسین اسفندیار در این 
تیم شد. اورال فصل گذشته در 
جایگاه دهم قرار گرفته بود. میلاد 
عبادی پور در سال گذشته لیگ 
ایتالیا ۱۷۷ امتیاز در دور مقدماتی 
و ۴۱ درصد موفقیت در حملات 
داشت ولی در پلی آف نتوانست 
درخششی داشته باشد و تنها 
۱۶ امتیاز کسب کرد. او در لیگ 
ملت ها تیم ملی والیبال کشورمان 
را همراهی نمی کند و غایب بزرگ 

این رقابت ها است.

هندبال جام باشگاه های آسیا

 تیم های خارجی 
از راه می رسند

تیم های هندبال الکاظمه و الکویت 
رئیس  یب  نا ه  به همرا کویت 
فدراسیون جهانی برای حضور در 
جام باشگاه های آسیا وارد ایران 
شدند. پنجمین دوره مسابقات 
هندبال جام باشگاه های آسیا 
از هفته آینده به میزبانی شهر 
اصفهان در ایران برگزار می شود 
که با نزدیک شدن به برگزاری 
این رویداد تیم های خارجی وارد 
ایران می شوند. در همین راستا 
کاروان تیم الکاظمه کویت برای 
حضور در این رقابت ها همراه با 
»بدر محمد ذیاب صالح الذیاب« 
نایب رئیس فدراسیون جهانی 
هندبال وارد فرودگاه بین المللی 
اصفهان شدند. تیم الکاظمه در 
گروه A مسابقات هندبال قهرمانی 
باشگاه های آسیا با فولاد مبارکه 
سپاهان اصفهان، نماینده هند 
)هند(، باشگاه عمان کلاب )عمان( 
و الریان )قطر( همگروه است. 
الکاظمه در نخستین بازی خود در 
این رقابت ها ۱۱ خرداد به مصاف 
نماینده هند می رود. همچنین 
کاروان تیم الکویت کویت برای 
پنجمین  و  بیست  ر  د ر  حضو
دوره مسابقات هندبال قهرمانی 
باشگاه های آسیا وارد فرودگاه 
بین المللی اصفهان شد و مورد 
استقبال مسئولان باشگاه سپاهان 
قرار گرفت. تیم الکویت در گروه 
نی  ل قهرما بقات هندبا B مسا
باشگاه های آسیا با نیروی زمینی 
شهید شاملی کازرون، الدحیل 
)قطر(، النجمه )بحرین(، باشگاه 
جوانان )چین( و باشگاه تاشکند 

)ازبکستان( همگروه است. 

 zخبر

از بیرون همه چیز خوب و خوش دیده 
می شد. گرفتن نقره تاریخی در قهرمانی 
آسیا و تجربه نخستین حضور در لیگ 
جهانی، تیم ملی واترپلوی ایران را روی 
یک فرم خوب و رو به جلو نشان می داد 
که خیز خوبی برای یک افتخارآفرینی 
دیگر در بازی های آسیایی برداشته بود. 
رفتن چیریچ و امید واهی بازگشتش اما 
رخنه ای در تیم ایجاد کرده بود که پس از 
کش و قوس های فراوان روز گذشته سر 
باز کرد. کار به بیانیه نویسی و کناره گیری 

بازیکنان اصلی تیم ملی رسید و در زمان 
بسیار بدی تیم ایران به حاشیه رفت.

 
اعتراض هشت بازیکن تیم ملی

ر نشدن اردوهای مناسب،  »برگزا
همکاری  نکردن با چیریچ، دعوت  
نکردن از مربی خارجی جدید، استفاده  
نکردن از سرمایه ها و پتانسیل داخلی 
خوب برای هدایت تیم  ملی و اجرا 
نشدن قول و قرارهای فدراسیون« 
دلایلی است که هشت بازیکن تیم 
ملی برای اعتصاب و کناره گیری از تیم 
عنوان کرده اند. ارشیا الماسی، حامد 
ملک خانبان، پیمان اسدی، سهیل 
رستمیان، امین قویدل، امیرحسین 
کیهانی، مهدی یزدانخواه و امیرحسین 
رهبر هشت بازیکنی هستند که اکثر آنها 

جزو نفرات با تجربه و اصلی تیم هستند 
که ساز ناسازگاری کوک کرده اند.

ملک خانبان: با هیچ کس 
مشکل شخصی نداریم

یکی از نفراتی که نامش در بین افراد 
معترض دیده می شود، حامد ملک 
خانبان است. کاپیتان تیم ملی و یکی از 
با سابقه ترین های تیم که معتقد است 
این ماجرا به سمت و سوی اشتباهی 
نبان در  کشیده می شود. ملک خا
گفت و گو با ایران ورزشی درباره اعلام 
انصراف خودش و هفت بازیکن دیگر 
از حضور در اردو بیانیه ای که از جانب 
آنها منتشر شده گفت:»اول از همه 
بگویم که بیانیه ای در کار نبوده. ما 
در صفحه های شخصی مان درباره 

تصمیم مان توضیحاتی ارائه کردیم. 
البته که همین را هم برخی به سمت 
و سوی اشتباهی می برند و این طور 
نشان می دهند که انگار ما با مربی 
انتخاب شده توسط فدراسیون مشکل 
شخصی داریم. در حالی که ما هیچ 
مشکلی با پنام تاش یا کس دیگری 
نداریم.« کاپیتان تیم ملی در پاسخ به 
سؤال ایران ورزشی درباره اینکه مشکل 
اصلی بازیکنان معترض چیست؟، 
گفت:»مشکل اصلی عدم مدیریت 
قای رضوانی است. ما به  صحیح آ
خاطر یک اتفاق و دو اتفاق نبوده که 
چنین تصمیمی گرفته ایم. تیمی که 
بعد از ۴۴ سال آن مدال ارزشمند را 
در بازی های آسیایی کسب کرد، اصلاً 
در حد و اندازه های خودش دیده نشد. 

هزار و یک وعده و وعید به ما دادند 
اما هیچ کدام را عمل نکردند. هر بار 
که با او صحبت کردیم، قول هایی 
داد اما در نهایت هر تصمیمی که 
دلش می خواست را گرفت.« ملک 
خانبان با اشاره به نیاز ورود کمیته ملی 
المپیک و وزارت ورزش به این ماجرا 
و برطرف شدن مشکلات گفت:»من 
واقعاً برایم سؤال است که چرا یک 
رئیس فدراسیون پس از این همه سال 
نتوانسته دو اسپانسر خوب برای لیگ 
و حتی تیم ملی پیدا کند. بعد از سال ها 
آقایان پرسپولیس را به واترپلو آوردند که 
سال هاست چک هایی به ما داده که 
پاس نمی شود. تا کی باید ما از زندگی 
های مان بزنیم و با حقوق پنج میلیونی 

زندگی کنیم؟«

محسن رضوانی رئیس فدراسیون شنا، 
شیرجه و واترپلو درباره انصراف هشت 
ملی پوش واترپلو گفت: »به عنوان یک 
بزرگتر، پیشکسوت و رئیس فدراسیون 
شنا با بازیکنان تیم  ملی صحبت می کنم و 
معتقد هستم تصمیم اتخاذ شده از سوی 
آنها احساسی است و به آن ورود نمی کنم. 
زمانی که توقعات بیش از حد باشد و امکان 
انجام آن وجود نداشته باشد، صراحتاً اعلام 
می کنم که شدنی نیست و فدراسیون شنا، 
شیرجه و واترپلو بدون توجه به حواشی 
که به صورت احساسی توسط تعدادی از 
ورزشکاران به وجود آمده است با قدرت 
کار خود را پیش خواهد برد.« او درباره 

انتقاد بازیکنان درباره عدم استفاده از 
مربیان خارجی نیز گفت: »فدراسیون 
شنا، حدود ۵، ۶ سال است که تحت 
عنوان مدرسه واترپلو صربستان مسیری 
را پیش برده است و نمی تواند مربی ای را 
وارد این سیستم کند که منش و روشش 
خارج از مسیر طراحی شده است، بنابراین 
باید از مربی ای استفاده کنیم که با این 
مسیر آشنا باشد و مربی ای که قرار است 
به کادر فنی اضافه شود خارجی و از سوی 
الکساندر چیریچ پیشنهاد شده است.« 
رضوانی درباره صحبت با بازیکنان معترض 
نیز اینطور توضیح داد: »در جلسه ای با 
نمایندگان بازیکنان مسائل مختلفی مطرح 

شد و آنها درخواست مربی خارجی داشتند 
و می گفتند نمی خواهند با فلان شخص کار 
کنند. بنده صراحتاً مواردی که به آن اشاره 
کردم را به آنها گفتم.« او همچنین گفت: 
»اگر هم کسی تصمیم بگیرد که تیم  ملی 
را همراهی نکند، تکلیف مشخص است؛ 
موارد اعلام شده تهدید نیست و واقعیتی 
است که با آن مواجه هستیم و هر کسی 
باید پاسخگوی تصمیمات اتخاذ شده 
باشد چراکه بازیکن سالاری به هیچ وجه 
مورد تأیید نیست و هیچ فدراسیونی در 
دنیا آن  را نمی پذیرد.« رضوانی همچنین 
با اشاره به اینکه طی چند روز آینده همه 
چیز مشخص خواهد شد، گفت: »بنده 

و مجموعه فدراسیون شنا، هیچ یک از 
این مسائل و حرف های مطرح شده از 
سوی بازیکنان را به دل نمی گیریم اما باید 
بگویم فدراسیون شنا بشدت از تصمیم 
کمیته فنی، کادر فنی و مسیری که در پیش 
گرفته است، حمایت می کند.« او با تأکید 
بر اینکه قطعاً کسی که به تیم ملی »نه« 
بگوید سرباز ایران و تیم  ملی نیست و باید 
پاسخگو باشد، ادامه داد: » تصمیم گیرنده 
کادر فنی، کمیته فنی و فدراسیون شنا 
هستند و اگر کادر فنی اعلام کند که زمان 
تعیین شده برای حضور ملی پوشان در اردو 
به اتمام رسیده است، پیگیری اتفاقات رخ 

داده از سوی فدراسیون انجام می شود.«

 بازیکن سالاری به هیچ وجه مورد تأیید نیست

رضوانی: مربی خارجی آری، عقب نشینی خیر!

 zواکنش

 پاداش 50 دلاری 
برای مدال تاریخی

کاپیتان تیم ملی گفت:»ما 
هیچ مشکل شخصی با 
کسی نداریم. نه مربی 
و نه رئیس فدراسیون. 

ما مشکلات بسیاری 
داریم که مدام از آنها 

گذر کردیم. یکی از 
آخرین هایش این بود 

که بعد از مدال نقره 
قهرمانی آسیا که خودم 
به شخصه با مصدومیت 

در آن بازی کردم، به 
بازیکنان 50 دلار پاداش 

دادند! باورتان می شود؟« 
کاپیتان تیم ملی همچنین 

گفت:»حالا آمده اند و 
دارند ماجرا را به سمت و 

سوی دیگری می برند. ما 
اگر با مربی ایرانی مشکل 

داشتیم که با مربی ایرانی 
به سنگاپور نمی رفتیم. 
باز هم تکرار می کنم. ما 

مشکلات عدیده ای داریم 
که به هیچ وجه شخصی 

نیست و انتقاد اصلی را 
متوجه رئیس فدراسیون 

می دانیم.«

ZOOM

اظهار نظر کاپیتان واترپلو درباره انصراف دسته جمعی از تیم ملی: با کسی مشکل شخصی نداریم

مسأله اصلی مدیریت رضوانــــی است!
 zگزارش

محسن آجرلو 
روزنامه نگار

حسن تفتیان

قهرمانی در مسابقات فرانسه

حسن تفتیان در جریان برگزاری رقابت های دوومیدانی تور قاره ای فرانسه 
در جایــگاه نخســت رقابت ماده ۱۰۰متر قــرار گرفت. رکورددار ماده ۱۰۰متر 
ایران که برای اردوی تدارکاتی در خارج از کشــور به ســر می برد، با شــرکت 
در تــور قــاره ای ســطح برنزی شــهر فورباخ فرانســه با ثبت زمــان ۱۰.۱۲ ثانیه 
اول شــد. تفتیــان در رقابــت قبلــی خــود در جامائیــکا بــا ثبــت حــد نصــاب 

۱۰.۲۴ ثانیــه اول شــده بود.

میثم صالحی

تمدید با شهداب یزد برای فصل جدید

میثــم صالحــی بــه مــدت یــک فصــل دیگــر قــراردادش را بــا تیــم والیبــال 
شــهداب یــزد تمدیــد کــرد. 

در پــی درخواســت کادر فنــی و بــا مذاکــرات انجــام شــده، قــرارداد میثــم 
صالحــی ســتاره ملی پــوش این تیم بــه مدت یک فصل دیگر تمدید شــد تا 
ایــن بازیکــن یــک فصــل دیگر نیز لبــاس تیم والیبال شــهداب یــزد را بر تن 

کنــد. هدایــت تیــم شــهداب برعهــده محمد تندروان اســت.

علیرضا پورسلمان: 

برای هانگژو قهرمانی آسیا را ملاک قرار داده اند

علیرضــا پورســلمان، رئیــس فدراســیون شمشــیربازی در پاســخ بــه ایــن 
پرســش کــه امــکان افزایــش ســهمیه بــرای بازی های آســیایی وجــود دارد، 
می گویــد: »ســتاد عالــی قهرمانی آســیا را ملاک قــرار داده  اســت. امیدوارم 
در ســابر بانــوان نتیجــه خوبی بگیریم تــا کمیته المپیــک را مجاب کنیم که 
تیــم ســابر بانــوان را هــم بــه بازی های آســیایی اعــزام کنند. تــلاش می کنم 

کم کــم اســلحه های دیگــر را هــم بــه ســطح فنــی بــالا برگردانم.«
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